
  Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374 

  PROTOKOLL NR 1 2024 
  Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 17 januari 2024   
  kl.19.00 

Närvarande: 
Ordförande; Fredrik Nilsson 

             Ordinarie ledamöter; Lena Petri, Aleksandra Palumbo, Mona Plånborg -Grenholm              
                           Johanna Hampf, Marika Pontén, Annika Holm samt Lillan    
   Holmberg       
                                   
             Anmält frånvaro; Stefan Mörk, Maria Dellham, Beatrice USerström, AnneSe Sundell 
                                                         
      

§1 Mötets öppnande 
 Viceordförande Fredrik Nilsson öppnade mötet kl.19.10 

§2 Val av justerare 
Mona Plånborg valdes aS justera dagens protokoll 

§3Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes  

§4 Föregående protokoll 
Protokoll 13/2023 

§5 Ekonomisk rapport 
Sus meddelade aS resultatet kommer aS bli något sämre än budgeterat men ekonomin är fortsaS god. 

§6 Medlemsrapport 
Mona redogjorde; medlemsantalet i december 2022 var 4120 och i december 2023 4153 medlemmar. 
Under 2023 har det delats ut 50 gåvomedlemskap. Gumminosens och Håfeleds kennlar har delat ut flest, 6 
st, De belönas med varsin annons i PudelnyS. 
Under 2023 registrerades 1666 pudlar, vi skall uppmuntra uppfödarna aS dela ut fler medlemsskap. 

§7 AU beslut 
ES AU beslutat har tagits om aS dela ut förtjänsSecken \ll XXX.  
23.12.13 ändringar gällande regler för tävlande om Årets agilitypudel. 

§8 KommiQeér och arbetsgrupper 
- Avel och hälsa 
Uppfödar- och avelskommiQén 
- Kommer aS kalla \ll möte. 
Valpförmedling 
- det ligger planerade valpkullar på listan där \ken ännu inte är parad 
Beslut: Texten formuleras om så aS det framgår aS valphänvisning kan ske \digast 9 veckor innan planerad 
parning.  Leone Nyman har avsagt sig fortsaS engagemang gällande valphänvisningen, vi tackar Leone för 
den här \den. 
RU 
- gällande utbildningen om avel så kommer samma utbildning aS ske i de olika avdelningarna och skall rikta 
sig \ll alla avelsintresserade inom klubben. Tanken är aS även ta in externa föreläsa och utbildningen skall 
vara mer rasspecifik än SKKs utbildning. 
- Norge kommer aS börja registrera PRCD 4, avelskommiSén får i uppdrag aS ta upp frågan på siS möte. 
-RAS är uppdaterat och inskickat \ll SKK. 
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- Rådgivning, uppfödning och utbildning 
Synpunkter har inkommit angående vårt arbete med RAS. 
Annika informerade om aS det i nästa PudelnyS kommer en ar\kel som beskriver arbetet med RAS. 
Beslut: Styrelsen antecknar sig informa\onen 
11.10 Möte med mentorerna och LoSa Sandell, hiells är det 11 mentorer anmälda. 

§9 UtställningskommiQén 
Avdelningarnas planerade utställningar har ännu inte inkommit, de har \d på sig \ll 31.1. 
 
§10 KommiQén för arbetande pudlar 
KommiSéen har inte inkommit med någon informa\on. 
Bea har åtagit sig aS fortsäSa som ansvarig för listorna gällande arbetande pudlar. 
Beslut: Listorna gällande Heelwork to music och Freestyle som ins\gades på prov har hag fler en 5 
deltagare varför vi fortsäSer dessa listorna. Caroline Ling tar fortsäSningsvis hand om dessa listor. 

§11 KommunikaXonskommiQén 
Hemsidan 
-Annika informerade om arbetet med hemsidan och gruppens önskan är aS man placerar hemsidan på 
Reducas portal.  
 
PudelnyQ 
- Nr 1/2024 är på gång, där presenteras bl.a  Årets pudlar, reportage om två framgångsrika agitlitypudlar. Ny 
entusias\sk medlem i redak\onen är Marthe Nordström. 
 
Social medier och shoppen 
SoMe rullar på och smörknivar i trä med pudelklubbens logo är nyheter i shopen. 
 
Mässor 
-  Stockholms Hundmässa 23 och Montern på MyDog 
Stort tack \ll Chris\na Sohlman och Anna-Lena EllasdoSer från mellansvenska avdelningen som 
arrangerade, såg \ll aS det fanns pudelvänner som bemannade montern, inte  bara i Stockholm utan även 
under 4 dagar i Göteborg och byggde Pudelklubbens monter när västra avdelningen avsade sig uppdraget. 
Stort tack \ll alla fantas\ska pudelvänner som hjälpte och gjorde deSa möjligt. Tillsammans är vi starka! 
 
Sponsorer 
- Svedea , Lyckliga Fåret är klara. Del Mar dogs och 4 dogs skall vi skriva avtal med inom kort. 
Beslut: Aleksandra kontaktar tandvårdsföretaget ACCESIA som vill sponsorera vår uppfödare. 

Rapport kring grafisk profil 
Beslut: Johanna ta in några fler offerter. 

OrganisaXonsgruppen 
- Annika presenterade gruppens arbete gällande tonalitet i klubben. 
- Styrelseportalen, om vi beslutar aS vi aS fortsäSa med denna så är nästa steg aS ladda upp filer från 
Ruschfiles. 
Beslut: Gruppen fortsäSer siS arbete med tonalitet enligt deras förslag 

§12 PudelfullmäkXge 
Vi diskuterar upplägget på vår kommande verksamhetskonferens. 
Beslut: Fredrik, Annika och Lillan sammanställer handlingarna inför mötet. 
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§13 Möte med avdelningarna 
Beslut: Möte med avdelningarna och CS hålls måndagen den 4 mars kl.19, Annika och Lillan gör en inbjudan 
\ll mötet \llsammans med Fredrik 

§14 Vad händer med renrasiga hundar 
Punkten bordlades 
 
§15 Rapporter 
Lena informerade att vi sålde en hel del pudelgrejer i rasmontern på My Dog  
 
§16 Inkomna skrivelser  
Aleksandra och Fredrik har skrivit svar på SPK södras skrivelse angående kritiken som framkom 
efter utställningen i Hässleholm. 
En skrivelse har inkommit gällande etik och bemötande på våra utställningar, Annika och Lena 
svarar på skrivelsen. 


§17 Avdelningsprotokoll 

 
§18 SKK- protokoll och information 
Fanns inte några speciella synpunkter


§20 Kommande möten och aktiviteter  
22 februari SKK Exteriör- och utställningskommittén 
27 februari SKK Föreningskommittén och kommittén för strategiskt arbete 
29 februari SKK Uppfödar- och utbildningskommittén 
4 mars Möte med avdelningarna  
5 mars SKK prov-, tävlings- och jakthundskommittén 
6 mars SKK avelskommittén och kommittén för hundars mentalitet 
12 mars SKK centralstyrelsen 
6-7 april Pudelfullmäktige


§21 Övriga frågor 
Fanns inte några övriga frågor


§22 Något som ej får offentliggöras innan justering? 

§23 Nästa möte 
Nästa möte hålls tisdagen den 6 februari 2024 kl.19 

§24 Mötets avslutande 
Mötet avslutades kl.21.45 

 
_______________________________________ ________________________________________ 

Lillan Holmberg, sekreterare   Lena Petri , viceordförande 

_______________________________________ 
Mona Plånborg, protokolljusterare 
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